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متن پرسش

سلام: ببخشید که مزاحم میشم می خواستم در مورد دعا و طلسم بپرسم که اگر کسی رو طلسم کرده

باشند چکار کنه تا مشکلاتش حل بشه؟ و همچنین در مورد بستن بخت. ممنون از راهنمایی شما

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در کتاب «جایگاه جن و شیطان و جادوگر» عرض کردهام که حضرت حق

هرگز سرنوشت ما را در دست کسی قرار نمیدهد مگر آنکه خود ما چنین امکانی را به شیطان و یا

جادوگر میدهیم، در آن کتاب عرایضی مطرح شده، إنشاءاالله کمک میکند. کتاب روی سایت هست.
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